
Toelichting op jaarrekening Stichting The Children : Our Future 2019 

Het boekjaar 2019 was weer een financieel gezond jaar voor de stichting. Er kwam aan giften meer 

binnen dan er is uitgegeven. We hebben een vast aantal personen die voor het merendeel de 

inkomsten aanvullen d.m.v. langjarige verplichtingen t.o.v. de stichting. Hartelijk dank hiervoor. In 

2019 hadden we ook hogere incidentele inkomsten. Ook hiervoor willen we de gevers hartelijk 

danken. 

Over de uitgaven. Het lijkt erop dat de uitgaven substantieel verhoogd zijn. Hiervoor zijn 

verschillende reden aan te geven.  

1. De rekening van de stichting wordt ook door de diaconie van de PG Schagen gebruikt om 

geld naar het buitenland in casu Oeganda over te maken. Onder het kopje Naar de kinderen 

in Congo (via father Daniel) bijvoorbeeld zien we dat duidelijk. De kinderen in de Congo 

worden voor enkele jaren door de diaconie gesteund. Staat dus los van verplichtingen die de 

stichting zou hebben aangegaan. 

2. Onder Oeganda (verpleegster opleiding) zien we iets gelijks. De diaconie steunt de opleiding 

van vrouw voor drie jaar met een bedrag van 930 per jaar. Dit jaar is het bedrag duidelijk 

hoger. Dit komt door :  a. In haar familie was een nichtje die een operatie moest ondergaan, 

de kosten hiervan werden gedragen door de diaconie. b. Er is een lening van verstrekt die op 

termijn aan father Daniel zal worden terugbetaald. c. Een ander bedrag is naar een ander 

familielid gegaan. 

3. Het bedrag naar Angelique is dit jaar hoger dan in 2018. Dit komt doordat de datum waarop 

het semesterbedrag (500 euro) net niet in 2018 viel maar in 2019. Dus als we naar 

gemiddelde over 2018 en 2019 kijken zien we dat dat bedrag 1500 is. 

Als we de ”ruis” van giften en uitgaven van de diaconie buiten beschouwing laten komen we aan 

inkomsten 13.724 euro en aan uitgaven 12.294 euro wat vergelijkbaar is met de cijfers over 2018.  

Kortom we zien aan de jaarcijfers dat de stichting een gezonde bedrijfsvoering heeft. En we gaan 

ervan uit dat dat de komende jaren ook het geval zal zijn.  
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